
 

Ny kajak rampe i Nørresand 

Erling Krogh Hansen fra Flådeselskabet ”Atlan-

ten” i Nørresand skriver: ”Nu er kajakrampen næ-

sten færdig på Nørresand. Den mangler bare lidt 

træbeklædning på fronterne, den er i hvert fald 

taget i brug. Dejligt at vi ikke længere skal kravle 

rundt på den smalle waterliste.” 

 

Et sjældent syn 

På en af sine kajakture kom Kim Bentsen tæt på 

en på en sæl syd for Pedersker. Han blev først 

opmærksom på den, da den gav lyd fra sig. Det er 

en oplevelse, som man ellers skal helt til Christi-

ansø for at få. 

 

Afslag på ansøgning 

Vi har desværre fået afslag på vores ansøgning om 

økonomisk støtte fra DGI’s foreningspulje til en 

renovering af klubhusets yderbeklædning, så nu 

overvejer bestyrelsen, hvordan vi kommer videre 

med vores ønsker. 

 

Facebook 

Da det er forholdsvis nyt, vil vi endnu en gang 

lige gøre opmærksom på Facebook siden ”Kajak-

fællesskab i Nexø”. Her kan du melde ture ud, 

lægge billeder op osv. – en slags opslagstavle fra 

roer til roer. Hvis du vil være med, så gå ind på 

siden og bed om optagelse. Således tog en halv 

snes medlemmer fredag d. 16. juli på fælles ro- og 

badetur til Snogebæk i det optimale sommervejr. 

 

Kalenderen 

 

Juli 

 

Vi er her endnu, men bestyrelsen holder ferie ind-

til næste bestyrelsesmøde d. 18. august kl. 17-19 

 

Vi ønsker alle en 

fortsat god sommer 

 
Tak til alle, der har indbetalt kontingent. 
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